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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A Markusovszky kórház nehézségei V." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani dr. Horváth Ágnes egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Egyes kórházak 2007 . április 1 . után nem fogadnak akut betegeket . Az új beutalási rend most
készül, az ellátandó betegek száma egy-egy intézetben értelemszerűen növekszik, az
ellátásukhoz szükséges kapacitásnövekedés az új, várható igényeket nem fedezi .

Kérdés:

Milyen számítás alapján kapták meg a kórházak az éves súlyszámukat? Hogyan lehet
az, hogy a nyugat-dunántúli régió kiemelt kórházai lényeges struktúraeltérés nélkül egy
ágyra számítva olyan eltérő súlyszámokat kaptak, hogy az egyes intézmények közötti
bevételi kondíciókban relatíve 500-1 .500 millió forintos különbségek fognak jelentkezni?

Várjuk megtisztelő válaszát!

Budapest, 2007 . május 5 .
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